



特 711 臺灣核心產業郵票

Sp.711 Core Industries of Taiwan Postage Stamps

發行日期：民國 110 年 8 月 27 日

全張枚數：24 (6 × 4)

用 紙：燐光郵票紙

設 計 者：大觀視覺顧問股份有限公司

承 印 者：卡登實業股份有限公司

票 幅：32 × 32 (毫米)

刷 色：彩色

印 法：平版

齒 度：12½

為宣揚我國產業之卓越發展及未來願景，本公司特以「資訊及數位」、「資安卓越」、「臺灣精準健康」、「國防及戰略」、「綠電及再生能源」、「民生及戰備」核心產業為主題，發行郵票 1 套 6 枚，面值均為 6 元，採聯刷方式印製，圖案簡介如下：

- 一、資訊及數位：研發新世代半導體技術及促成 AI 應用，並打入國際 5G 供應鏈，以 AI 晶片與 5G 基地臺做為整體設計代表。
- 二、資安卓越：研發 5G 通訊、半導體等防護技術、開發智慧醫療等領域解決方案，以防火牆做為整體設計代表。
- 三、臺灣精準健康：將建構基因及健保大數據資料庫，並結合 ICT(資訊與通訊科技)開發精準預防、

診斷系統及防疫產品(如 AI 影像判讀 COVID-19 肺炎)，以基因做為整體設計代表。

四、國防及戰略：將推動航空及船艦國防自主，如自造高教機、F16 自主維修，並發展低軌道衛星及地面設備等太空產業，以高教機及衛星做為整體設計代表。

五、綠電及再生能源：將發展離岸風場及太陽能電廠，以及相關研發製造基地，讓臺灣風電產業輸出國際，以風電及太陽能做為整體設計代表。

六、民生及戰備：透過穩固能源自主、糧食安全、民生物資、醫療物資、救災及砂石等五大供應鏈，確保關鍵物資無虞，並掌握半導體材料與設備、車用電池、原料藥等關鍵產業原材料，以電池做為整體設計代表。

另為饗愛郵人士，特製作精美郵摺 1 款，內含全張 1 張(內含 4 套郵票)於中華郵政集郵電子商城限量發售，歡迎民眾上網選購。

附帶發行：

- | | |
|----------------------|-----------|
| 1.首日封(195 毫米×120 毫米) | 每個新臺幣 3 元 |
| 2.貼票卡 | 每張新臺幣 8 元 |
| 3.護票卡 | 每張新臺幣 8 元 |
| 4.活頁集郵卡(含護卡套) | 每張新臺幣 8 元 |

以上均自民國 110 年 8 月 25 日開始發售。

- | | |
|------------|-------------|
| 5.預銷首日戳套票封 | 每個新臺幣 39 元 |
| 6.郵摺 | 每本新臺幣 380 元 |

以上均自民國 110 年 8 月 27 日開始發售。

顧客如有需要，請向全國各地郵局、郵政博物館洽購，或上網至「中華郵政集郵電子商城」(<https://stamp.post.gov.tw>) 訂購。

Sp.711 Core Industries of Taiwan Postage Stamps

First day of issue: August 27, 2021

Sheet composition: 24 (6 × 4)

Paper used: Phosphorescent stamp paper

Designer: Delta Design Corporation

Printer: Cardon Enterprise Co., Ltd.

Stamp size: 32 × 32 (mm)

Color: Colorful

Process: Offset

Perforation: 12½

To make the outstanding development and future prospects of Taiwan's industries better known, Chunghwa Post has issued a special set of six stamps in a se-tenant block, valued at NT\$6 each, on the six core industries: Information and Digital Technology, Cybersecurity, Medical Technology and Precision Health, National Defense and Strategic Industries, Green and Renewable Energy, and Strategic Stockpile Industries. Descriptions of their design follow:

1. Information and Digital Technology: Research to develop semiconductor technology for the new century and enable use of AI, along with entrance into the international 5G supply chain. The stamp shows AI chips and a 5G base station.
2. Cybersecurity: Research to develop 5G communications, semiconductor and other firewall technologies, and ensure the security of cyber medical treatments. Firewalls figure on the stamp.
3. Medical Technology and Precision Health: Setting up a genetic and health insurance laboratory database, and using ICT (information and communications technology) to develop precision prevention and diagnosis systems, and epidemic prevention products (such as seeing how AI influences the determination of Covid-19 pneumonia). The stamp depicts a gene.
4. National Defense and Strategic Industries: Promotion of self-reliance in national air and sea defense, such as the indigenous advanced jet trainer, local maintenance of F-16 planes and developing space industries such as low earth orbit satellites and ground-based equipment. The advanced jet trainer and satellite are illustrated.
5. Green and Renewable Energy: Development of offshore wind power and solar energy generators, and related research bases permitting Taiwan wind power industries to enter the international market. The stamp design focuses on wind turbines and solar power.
6. Strategic Stockpile Industries: Seeking stability in the five principal areas of energy independence, basic foodstuffs, daily necessities, medical provisions, and disaster response materials including sand and cement, so as to ensure no lack of the related materials and ensure a hold on raw materials for semiconductors and equipment, batteries powering electric vehicles, active pharmaceutical ingredients and similar related industries. All of which is depicted by an electric battery.

For philately lovers, a folio is released along with the stamps, which features one sheetlet (comprising four sets of postage stamps). To purchase this limited edition stamp folio, please order on line at <https://stamp.post.gov.tw>.

By-issues:

- (1) First Day Cover (195 mm × 120 mm): NT\$3 apiece
- (2) Folder (with or without mount): NT\$8 apiece
- (3) Loose-leaf album page: NT\$8 apiece
- (4) Pre-cancelled FDC affixed with a full set of stamps: NT\$39 apiece
- (5) Stamp folio: NT\$380 a copy

To purchase the relative philatelic products, please go directly to the post office branches, Postal Museum or order on line at <https://stamp.post.gov.tw>.